
From:                                 Pia Helene Lindegaard Nielsen 
Sent:                                  Wed, 28 Oct 2020 14:36:20 +0100 
To:                                      Jakob Kesting;Yelva Bjørnholdt Jensen 
Subject:                             VS: Møde med SOB 
 

Kære Jakob og Yelva 
  
Hermed Kirstens indspark til samtalepunkter på Handicaprådets møde med Social og Beskæftigelsesudvalg d. 
23. nov.  
  
Videresender også mail til dig Yelva, da hendes ønske er større end ét møde. Vi må lige snakke om, hvordan vi 
griber det an? 
  
Venlig hilsen 
Pia Helene Lindegaard Nielsen 
Udviklingskonsulent 
Sundhed og Velfærdsinnovation 
Fredericia Kommune 
  
   
pia.l.nielsen@fredericia.dk 

 
Coronavirus: Har du rejst i et risikoområde, beder vi om, at du ikke besøger vores institutioner 
eller møder op i Borgerservice, Jobcenter, Familieafdeling mv. Ring i stedet for at aftale nærmere. 
Se hvilke områder, der er udpeget som risikoområder, på sst.dk/corona 
 
Læs om hvordan vi behandler dine personoplysninger og hvilke rettigheder, du har i forhold til 
vores beskyttelse af dine personlige oplysninger. https://www.fredericia.dk/om-kommunen/fakta-
om-kommunen/databeskyttelsesraadgiver 
Se nærmere hos Datatilsynet http://www.datatilsynet.dk 
  
  
  
Fra: Kirsten Cordtz [mailto:cordtzkirsten@gmail.com]  
Sendt: 28. oktober 2020 14:27 
Til: Pia Helene Lindegaard Nielsen <pia.l.nielsen@fredericia.dk> 
Emne: Møde med udvalget 
  
Hej Pia! 
  
Helt overordnet vil vi gerne, ikke bare med det aktuelle udvalg, men med samtlige udvalg, i fællesskab 
have udarbejdet en handicappolitik for Fredericia Kommune.  

http://www.fredericia.dk/
sst.dk/corona
fredericia.dk/om-kommunen/fakta-om-kommunen/databeskyttelsesraadgiver
fredericia.dk/om-kommunen/fakta-om-kommunen/databeskyttelsesraadgiver
datatilsynet.dk


  
Konkret lige nu.  
Kommunikation indbyrdes i forvaltningen og med borgere.  
Ønskelig med en person der har kontakt til borger, familier, som koordinerer, så berørte borgere ikke 
skal have komminakationen med flere forskellige afdelinger.  
  
Paragraf 100, ønskes gjort mere tilgængeligt og overskueligt.  
Urimeligt lang ventetid på svar ønskes nedbragt.  
  
Retssikkerhed.  
  
Samarbejde med borgervejleder.  
  
Der er uendelig mange punkter, og svært at profitere, men hermed et lille udspil. VH Kirsten Cordtz
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